
Side 1 

Referat af bestyrelsesmøde i GF Sølodden d. 08-03-2017.  
 

Tilstede:  Torben (51), Henrik (65), Klaus (79), Connie (41) og Morten (67)  

Afbud:  Carsten (1) 

 

  Action Timing 

1. VALG AF REFERANT 

 

Morten (67) er referent til mødet. 

 

 

 

Morten (67) 

 

 

 

2. GODKENDELSE AF REFERAT 

 

Referat godkendt uden bemærkninger. 

Referatet lægges på hjemmesiden. 

 

 

 

 

Morten (67) 

 

3. ORIENTERING & STATUS 

 

Generelt 

Nr. 77 og 43 er solgt. Nr. 59 står pt. tomt.  

Generalforsamling i Fællesudvalget for grundejerforeninger i 

Ballerup. 

Ny affaldsordning sættes i drift d. 1. april 2017.  

 

Information (nyhedsbreve) 

Nyhedsbrev udsendt i januar. 

Hjemmesiden er opdateret.  

 

Nabolisten og ”Velkommen til Sølodden” 

Enkelte rettelser til Nabolisten. 

Opdatering af ”Velkommen til Sølodden”. Uddeles til de nye 

beboere i nr. 77 og 43. 

 

Kloakkerne  

Forsyning Ballerup kontaktet med henblik på at vi ønsker at 

de overtager kloakkerne. Forsyning Ballerup er midt i en 

fusion, derfor anbefalede de at vi genoptager dialogen til 

efteråret 2017.  

 

Nabohjælp (præventive foranstaltninger…)  

Invitation til Nabohjælp møde om indbrud udsendt til alle. 

Lidt over 25% af husstandene er tilmeldt Nabohjælp. 

Skilte koster ca. 500 kr. Placering skal godkendes af 

kommunen. Emnet tages op på næste bestyrelsesmøde. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Connie 

 

 

 

Morten og 

Klaus 

 

 

 

 

Morten 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Efteråret 

 

 

 

 

 

Næste 

best. 

møde 



Side 2 

 

Bump på Kratvej 

D. 12. marts modtog vi (GF Sølodden og GF Møllemosen) 

svar fra kommunen omkring bumpene på Kratvej. De skriver: 

 

”Tak for jeres henvendelse vedr. bumpene i den østlige ende 

af Kratvej. 

Vi er opmærksomme på, at bumpene desværre ikke altid 

fungerer efter hensigten, da nogle bilister vælger at køre 

inden om bumpene og ind på selve cykelbanen, hvilket er 

ulovligt ifølge Færdselsloven. 

 

For at undgå denne form for kørsel, er det vores vurdering, at 

bumpene enten vil skulle ombygges, så de etableres i vejens 

fulde bredde - alternativt skal der etableres en fysisk 

indsnævring af kørebanen i stedet for de etablerede bump. 

Der er ikke anlægsmidler til igangsætning af dette arbejde 

p.t., men trafiksanering af Kratvej fra Måløv kirke til Måløv 

Parkvej er et projekt, som vil blive prioriteret ift. andre 

trafiksikkerhedsprojekter i kommunen. I udgangen 2017 har 

vi et overblik over hvilke anlægsprojekter der vil blive udvalgt 

til gennemførelse. I er velkomne til at henvende jer igen og 

høre nærmere.” 

 

Som svar, foreslår vi at der som en midlertidig løsning kan 

monteres nogle ”pullerter” i kanten ca. 4-5 m før bumpene.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Morten 

4. GENERELFORSAMLING 

 

Lokaler: Måløv Kulturhus. Onsdag d. 26. kl. 18.30 (19.00) til 

22.00. 

Er der en projektor? Klaus undersøger 

 

Indkaldelse: Ud på mail og omdeles.  

 

Forplejning: Henrik køber lidt øl og vand. 

Bestyrelsens beretning: Morten 

FGF beretning: Torben 

 

Dirigent og referent: Morten 

 

  

5. ØKONOMI 

 

Regnskab til godkendelse hos revisor. 

 

 

 

Henrik 

 



Side 3 

 

6. FÆLLESAREALER 

 

Klaus har fjernet haveaffaldet ved Kratvej. 

 

Det er blevet foreslået at sti-skiltet flyttes til samme 

placering, som lampen havde og monterer trafikspejlet på 

skiltet. Dermed får trafikspejlet den samme placering som 

tidligere.  

Kommunen er blevet spurgt om de kan godkende dette. Intet 

svar endnu. 

 

Næste arbejdsdag: 21. maj. 

 

  

7. FGF 

 

FGF møde udskudt til 27. marts.  

 

  

8. EVENTUELT 

 

 

  

 

Forfattet af Morten Sørensen d. 15-05-2017 

 

 

 

Næste møde: Efter generalforsamlingen 


